



Import and Export Ordinance (Chapter 60)
Import and Export (General) Regulations
香港法例第 60 章進出口條例
進出口（一般）規例

Application Form for Cancellation of Textiles Trader Registration (TTR)
取消紡織商登記申請表

To : Director-General of Trade and Industry
致 : 工業貿易署署長

On behalf of _____ (TTR No.: _____), I write to
(Name of Company/ Registered Business)
apply for cancellation of TTR with the Trade and Industry Department.

本人代表 _____ (紡織商登記號碼: _____), 申
(公司 / 註冊業務名稱)
請取消在工業貿易署的紡織商登記。

2. The reason(s) for cancelling the TTR is (are) given below:
取消紡織商登記的原因如下:

Business Chop 業務印鑑

Signature 簽署

Contact Telephone No 聯絡電話號碼

Name of Signatory 簽署人姓名
(in full and in block letters 請以正楷填寫全名)

Date 日期

Position 職位

Only authorised signatory who has been registered with the TTR can sign on this application form. For application to be submitted in person or by post, please sign the application form in full signature (initials not accepted), and apply a clear and legible business chop. For application to be submitted via the Department's e-Form Submission Service, please insert a valid digital certificate of the company/registered business under "Signature" on the e-application form for digital signature. Business chop is only required for submission by hard copy.

本申請表只可由紡織商登記的授權簽署人簽署。如以專人遞交或郵遞方式遞交申請，請在申請表上以全名簽署，簡簽恕不接納，並蓋上清晰可辨的業務印鑑。如透過本署的電子表格遞交服務提交申請，請在電子表格的「簽署」欄內上載公司 / 註冊業務的有效數碼證書進行數碼簽署。業務印鑑僅適用於提交列印的表格。

Notes 備註

1. The duly completed application form shall be returned in person at the Integrated Customer Service Centre of the Department in Room 1324 on 13/F of the Trade and Industry Tower (the Tower), 3 Concorde Road, Kowloon City, Hong Kong, or by post to the Textiles Trader Registration Unit on 14/F of the Tower, or via the Department's e-Form Submission Service <<https://www.tid.gov.hk/english/aboutus/form/publicform/ttrs/index.html>>.

填妥的申請表請以專人送交本署位於香港九龍城協調道3號工業貿易大樓（大樓）13樓1324室的綜合顧客服務中心，或郵寄至大樓14樓紡織商登記分組，或以電子方式透過本署的電子表格遞交服務 <https://www.tid.gov.hk/tc_chi/aboutus/form/publicform/ttrs/index.html> 提交。

2. For enquiries, please contact the Textiles Trader Registration Unit at 2398 5512.
如有查詢，請致電 2398 5512 與紡織商登記分組聯絡。